
Kære Ø-udvalg. 

 

Efterfølgende ekstraordinært Ø-udvalgsmøde den 30. nov. 2021 (WEB LINK), 

samt på baggrund af indkomne høringssvar arbejdes der videre på at udarbejde en fartplan for 

Højestene, 

der tager hensyn til både klimaet og øboerne. 

 

Processen vil være som følger: 

  

Nuværende fartplan forsætter uændret til den 31. marts 2022. 

  

Søren Bach-Hansen orienterer politikerne på TEU-møde den 9. december 2021 om dette og 

nedenstående proces. 

Niels Christian Nielsen kan supplere med info fra møde i Ø-udvalget. 

  

Svendborg Havn udarbejder alternative klimaoptimerede fartplaner. 

  

De alternative fartplaner fremlægges og drøftes på færgegruppemødet den 15. december 

2021. 

  

Svendborg Havn beslutter efterfølgende, hvilke af de alternative fartplaner der sendes i høring 

via Ø-repræsentanterne i uge 1. 

Afleveringsfrist for høringssvar vil være uge 4. 

  

De endelige udvalgte klimaoptimerede fartplaner indstilles til Erhvervs- og Turisme udvalget på 

møde i februar 2022. 

Til orientering er det fra 2022 Erhvervs- og Turisme udvalget der varetager forvaltningen af 

kommunens opgaver  

blandt andet vedrørende Ø-udvalget og Havne- og Færgefart.  

  

Eventuel ny fartplan træder i kræft 1. april 2022. 

 

Venlig hilsen  

 

Christian Steffensen 

Havnemester 

Svendborg Havn, Færge- og Sundfart 

 

Tlf: +4562233080 
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Udvalget for Landdistrikter og Øer 2021-22

https://www.svendborg.dk/dagsorden/oe-udvalget-30-11-2021

